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Érkezett 2018 SZEPT 1 l Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

,,Ezekre a kérdésekre tud választ adni?"

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

A K/1126-K/l 139. számú írásbeli kérdéseimben feltett egyszerű kérdéseimre nem tudott
választ adni, azt javasolta nekem, hogy közérdekű adatigényléssel forduljak a Kincstár felé.

Ez azért is furcsa számomra, mivel a Miniszterelnökség munkatársai és államtitkárai szó
szerint végighaknizták ezekkel az adatokkal az országot 2016-2017 között. Mindezt azért
tették, hogy megmutassák, hogy mennyi kérelem érkezett be a Hivatalhoz, valamint hogy
megmagyarázzák a bizonyítványukat (és hogy szidják az MVH-t), hogy miért van az, hogy
több mint 400 nap kell egy Támogatói Okirat kiadásához.

A fentiek miatt kénytelen vagyok olyan kérdéseket feltenni, amire biztos tud választ adni!

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

1. Milyen volt a levendula illata Tihanyban?
2. Meg tudta számolni a mákszemeket Tiszavasváriban?
3. Eltekintett-e a szürkemarha szarva között Harsányban?

Budapest, 2018. szeptember 13.

Tisztelettel: ~ f~-~
Dr. Vadai Agnes

Demokratikus Koalíció


